
Besvarelse af spørgsmål nr. 175 (L 74), som Folketin-
gets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 9. maj 2005

Spørgsmål 175: 
"Har ministeren nogen idé om, hvorfor Sundhedsstyrelsen tilsyneladende 
har ændret holdning med hensyn til hvilke behandlinger Center for Rygki-
rurgi kan varetage, siden styrelsens svar i sagen til Amtsrådsforeningen af
2. november 2004, hvor det bl.a. konkluderedes, at styrelsen anbefaler, at 
Amtsrådsforeningen indgår aftaler med det pågældende center inden for de 
koder, der omhandler basisfunktioner?"

Svar:
Som oplyst i besvarelsen af spørgsmål nr. 171 har Sundhedsstyrelsen 
meddelt, at der på det foreliggende grundlag ikke er nogen grund til at an-
tage, at de operative rygindgreb, som Center for Rygkirurgi ønskede at ind-
gå aftale med Amtsrådsforeningen om, isoleret set ikke vil kunne foregå 
lægeligt forsvarligt. Jeg skal i øvrigt henvise til min besvarelse af spørgsmål 
171.
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